
Dz 12.0021.27. 2016    

     Protokół Nr 27 

z XXVII sesji  Rady Dzielnicy XII Bieżanów – Prokocim z dnia 25 października  2016 

roku. 

 

XXVII  sesję Rady Dzielnicy XII Bieżanów – Prokocim otworzył o godz. 18:30   

Przewodniczący  Rady i Zarządu Dzielnicy XII Zbigniew Kożuch słowami „Otwieram  XXVII  

sesję Rady Dzielnicy XII Bieżanów – Prokocim”. Po sprawdzeniu  listy obecności  (załącznik 

Nr 1 do protokołu) i stwierdzeniu wymaganego quorum do podejmowania prawomocnych 

rozstrzygnięć prowadzący przystąpił do ustalenia porządku obrad (doręczony radnym wraz z 

zawiadomieniem o dzisiejszej sesji) i przedstawił jego treść.  

Przewodniczący obrad zapytał  członków rady czy mają uwagi bądź propozycje zmian do 

przedstawionego porządku obrad. 

- Prowadzący –informuje zebranych, że na podstawie § 29 ust.1 w związku z § 18 ust 2  Statutu 

Dzielnicy XII został złożony  pisemny wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 3 

projektów uchwał z odstąpieniem od wymogu określonego w Paragrafie 27 ust 3 Statutu 

Dzielnicy XII. Projekty spełniają warunki określone w§ 29 ust 2 Statutu Dzielnicy. Wniosek o 

wprowadzenie do porządku obrad 1 projektu  

- wniosek zgłoszony przez Panią Barbarę Frączek  o włączenie do porządku obrad 3  projektów 

uchwał w sprawie przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego zostaje poddany pod 

głosowanie, którego wyniki przedstawiają się następująco :Za 17/przeciwko 0/ 

wstrzymujących się 0 

-będą to kolejno druki nr 9, 10 i 11 

- drugi wniosek zgłoszony przez Pana Zbigniewa Kożucha w imieniu w Zarządu o 

wprowadzenie do porządku obrad  projektu uchwały w sprawie: wprowadzenia zadania pn. 

Modernizacja ulic: Półłanki, Kosocickiej, Jerzmanowskiego i Wlotowej do budżetu Miasta 

Krakowa zostaje poddany pod głosowanie, którego wyniki przedstawiają się następująco : 
Za 17/przeciwko 0/ wstrzymujących się 0 

Druk Nr 12 

 

Wobec powyższego Rada przyjmuje następujący porządek obrad 

 1. Otwarcie XXVII  sesji. 

 2. Przedstawienie projektu porządku obrad 

 3. Przyjęcie protokołów  z XXV i XXVI  sesji Rady Dzielnicy XII Bieżanów-Prokocim  

 4. Podjęcie uchwał: 

  

Druk Nr 1 (projekt Zarządu) w sprawie:   zmian w ramach środków finansowych na Obsługę 

Dzielnic w roku 2016. 

Druk Nr 2 (projekt Zarządu) w sprawie:   korekty  środków finansowych na „Obsługę 

Dzielnic” w 2017 roku 

Druk Nr 3 (projekt Komisji Infrastruktury) w sprawie: projektu remontu przejścia 

podziemnego pod ulicą Wielicką w ciągu ulic Wlotowa – Prosta, etap II. 

Druk Nr 4  (projekt Komisji Infrastruktury) w sprawie: opinii koncepcji budowy ścieżki 

rowerowej od kładki na Wiśle łączącej Kazimierz z Ludwinowem wzdłuż ul. M. Konopnickiej 

do ronda im. Matecznego, następnie wzdłuż ul. Kamieńskiego i ul. Wielickiej w Krakowie. 

Druk Nr 5 (projekt Komisji Architektury ) w sprawie: opinii warunków zabudowy dla 

inwestycji pn.: „Budowa dwóch budynków mieszkalnych wielorodzinnych z garażami  na 



działkach nr 125/5, 125/4, 125/3 obr. 50 jedn. ewid. Podgórze wraz ze zjazdem z działki nr 

111/17 obr.50 jedn. ewid. Podgórze przy ul. Seweryna w Krakowie. 

 Druk Nr 6 (projekt Komisji Architektury ) w sprawie: opinii ustanowienia prawa trwałego 

zarządu na czas nieoznaczony na części zabudowanej  nieruchomości oznaczonej jako działka 

nr 103/18 o pow. 1, 4794 ha obręb 57 jedn. ewid. Podgórze 

 Druk Nr 7 (projekt Komisji Architektury) w sprawie: opinii ustanowienia prawa trwałego 

zarządu na czas nieoznaczony na nieruchomości  oznaczonej jako działki nr 112/9, nr 115/8, nr 

117/8, nr 241/4, nr 113/4  obręb 57 jedn. ewidencyjna Podgórze, przy ul. Aleksandry 19. 

Druk Nr 8 (projekt Zarządu ) w sprawie: korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy XII Bieżanów-Prokocim  na 2016 rok. 

Druk Nr 9 ( projekt komisji Zdrowia) w sprawie przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego 

Druk nr 10 ( projekt komisji Zdrowia) w sprawie przedłużenia umowy najmu lokalu 

socjalnego 

Druk nr 11 ( projekt komisji Zdrowia) w sprawie przedłużenia umowy najmu lokalu 

socjalnego 

Druk nr 12 ( projekt zarządu) w sprawie: wprowadzenia zadania pn. Modernizacja ulic: 

Półłanki, Kosocickiej, Jerzmanowskiego i Wlotowej do budżetu Miasta Krakowa 

5. Wolne wnioski 

 6. Ogłoszenia i komunikaty 

 7. Zakończenie sesji. 

 

W związku z wizytą na sesji pani Stanisławy Róg Dyrektor Samorządowego Żłobka 

Integracyjnego nr 20 Pluszowy Miś oraz pani Marty Wołek Dyrektor Przedszkola 

Samorządowego nr 180 Prowadzący obrady udziela głosu gościom. 

-Pani Dyrektor Żłobka podziękowała radzie Dzielnicy XII za przyznanie środków na remont 

awaryjny sufitu. Zwróciła się do rady z prośba o wpłynięcie na Radę Miasta Krakowa z 

wnioskiem o zmianę konstrukcji  budżetu żłobków. Żłobki otrzymują kwotę planowaną w roku 

poprzednim, a nie kwotę wynikającą z wykonania budżetu. Na początku roku placówka 

otrzymuje zbyt mało środków. Na miesiąc listopad Żłobek nr 20 nie ma środków finansowych 

na żywność i utrzymanie. Pani Dyrektor jest umówiona w mieście na spotkanie. Pani Dyrektor 

jeszcze raz ponowiła prośbę o wywarcie jakiegoś wpływu na Radę Miasta, aby według innego 

klucza rozdzielała środki na utrzymanie żłobków. 

-Pani Marta Wołek – dyrektor przedszkola nr 180 podziękowała Radzie za przyznane środki 

finansowe na doposażenie ogródka przedszkolnego. Przyszła na sesję poprosić o środki na rok 

2017 na remont korytarza na górnym piętrze. Do sierpnia 2017 roku ma wykonać zalecenie 

Sanepidu dotyczące remontu korytarza. 

-Prowadzący obrady podziękował Paniom za udział w sesji i przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 

Ad 3 

Przyjęcie protokołów z XXV i XXVI  sesji Rady Dzielnicy XII Bieżanów-Prokocim. 

_Prowadzący obrady zapytał czy ktoś z radnych ma uwagi do protokołu. W związku z tym , że 

nikt nie miał żadnych uwag ani zastrzeżeń prowadzący obrady stwierdził , ze protokoły zostały 

przyjęte. 

 

 

Ad 4 

 Podjęcie uchwał : 



Druk Nr 1 

Projekt uchwały w sprawie: zmian w ramach środków finansowych na Obsługę Dzielnic w roku 

2016 w imieniu zarządu przedstawił pan Rafał Buchelt 

Wobec braku dalszych uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada 

przyjęła stosunkiem głosów: 19 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę nr XXVII/330/2016  

z dnia 25 października  2016 r.  

Druk Nr 2 

Projekt uchwały w sprawie zmian w ramach środków finansowych na Obsługę Dzielnic w roku 

2017 w imieniu zarządu przedstawił pan Rafał Buchelt. 

 

Wobec braku dalszych uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada 

przyjęła stosunkiem głosów: 20 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę nr XXVII/331/2016  

z dnia 25 października  2016 r.  

Druk Nr 3 

Projekt uchwały w sprawie: projektu remontu przejścia podziemnego pod ulicą Wielicką w 

ciągu ulic Wlotowa – Prosta, etap II. w imieniu projektodawcy przedstawił i zreferował 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury Pan Piotr Wojciechowski. 

- projekt remontu przejścia zakłada remont schodów, 4 platformy dla niepełnosprawnych 

Pani Grażyna Fijałkowska zapytała o kwestie  remontu sklepików 

-prowadzący obrady wyjaśnił, że w tym projekcie nie ma mowy o sklepikach, było już wiele 

pomysłów na remont przejścia. Jeden z nich zakładał, że firma zewnętrzna wyremontuje 

przejście wraz z e sklepikami i wydzierżawi je kupcom. Pomysł ten upadł. 

-P. M. Lasota- wyjaśnił, że sklepikarze mają własne budki a teren dzierżawią od miasta 

-pani Grażyna Fijałkowska poprosiła przewodniczącego komisji infrastruktury o 

przygotowanie na następną sesję projektu w sprawie remontu sklepów w przejściu 

podziemnym\ 

Wobec braku dalszych uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada 

przyjęła stosunkiem głosów: 20 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę nr XXVII/332/2016  

z dnia 25 października  2016 r.  

 

Druk Nr 4 

Projekt uchwały w sprawie: opinii koncepcji budowy ścieżki rowerowej od kładki na Wiśle 

łączącej Kazimierz z Ludwinowem wzdłuż ul. M. Konopnickiej do ronda im. Matecznego, 

następnie wzdłuż ul. Kamieńskiego i ul. Wielickiej w Krakowie w imieniu projektodawcy 

przedstawił i zreferował Przewodniczący Komisji Infrastruktury Pan Piotr Wojciechowski. 

- tylko końcówka ścieżki znajduje się w naszej dzielnicy, reszta poza granicami. 

Wobec braku dalszych uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada 

przyjęła stosunkiem głosów: 20 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę nr XXVII/333/2016  

z dnia 25 października  2016 r.  

Druk Nr 5 

Projekt uchwały w sprawie: opinii warunków zabudowy dla inwestycji pn.: „Budowa dwóch 

budynków mieszkalnych wielorodzinnych z garażami  na działkach nr 125/5, 125/4, 125/3 obr. 

50 jedn. ewid. Podgórze wraz ze zjazdem z działki nr 111/17 obr.50 jedn. ewid. Podgórze przy 

ul. Seweryna w Krakowie w imieniu projektodawcy przedstawił Przewodniczący Komisji 

Architektury  pan Rafał Jońca. 



Wobec braku dalszych uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada 

przyjęła stosunkiem głosów: 20 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę nr XXVII/334/2016  

z dnia 25 października  2016 r.  

Druk Nr 6 

Projekt uchwały w sprawie: opinii ustanowienia prawa trwałego zarządu na czas nieoznaczony 

na części zabudowanej  nieruchomości oznaczonej jako działka nr 103/18 o pow. 1, 4794 ha 

obręb 57 jedn. ewid. Podgórze w imieniu projektodawcy przedstawił Przewodniczący Komisji 

Architektury  pan Rafał Jońca. 

Wobec braku dalszych uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada 

przyjęła stosunkiem głosów: 18 za, 0 przeciw, 2 wstrzymujące się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę nr XXVII/335/2016  

z dnia 25 października  2016 r.  

Druk Nr 7 

Projekt uchwały w sprawie: opinii ustanowienia prawa trwałego zarządu na czas nieoznaczony 

na nieruchomości  oznaczonej jako działki nr 112/9, nr 115/8, nr 117/8, nr 241/4, nr 113/4  

obręb 57 jedn. ewidencyjna Podgórze, przy ul. Aleksandry 19.w imieniu projektodawcy 

przedstawił Przewodniczący Komisji Architektury  pan Rafał Jońca.,  

Wobec braku dalszych uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada 

przyjęła stosunkiem głosów: 18 za, 0 przeciw, 2 wstrzymujące się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę nr XXVII/336/2016  

z dnia 25 października  2016 r.  

 

Druk Nr 8 

Projekt uchwały w sprawie: korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy XII Bieżanów-Prokocim  na 2016 rok przedstawił pan Rafał Buchelt. 

 

W dyskusji nad projektem uchwały głos zabierali: 

p. G. Fijałkowska, p. B. Leśniak, p. M. Stawarz 

-Prowadzący obrady wyjaśnił, że przenosimy środki w wysokości 50 000 zł z zadania pn. 

Adaptacja budynku na potrzeby DK Podgórze na  zad. Pn. Dofinansowanie działalności DK 

Podgórze z uwagi na to, że w tym roku nie udało się sfinalizować tego zadania. Zostały 

zabezpieczone środki na to zadanie w budżecie Miasta Krakowa w wysokości 2 mln złotych ( 

500 zł na rok 2017 i 1, 5 mln zł na rok 2018). Utworzenie filii DK Podgórze przy Aleksandry 

w Krakowie nastąpi, jeżeli Proboszcz Parafii Najświętszej Rodziny w Bieżanowie nie wycofa 

się z propozycji  przekazania pomieszczeń za 500 zł rocznie. Nie można w tym momencie 

przenieść środków na inne zadanie ponieważ mamy koniec października.  

Radni opowiedzieli się za dopisaniem do słow: Dofinansowanie działalności DK Podgórze –

słów „filia Dwór Czeczów” aby zabezpieczyć środki konkretnie na realizację zadań w filii przy 

ul. Ks. Jerzego Popiełuszki. 

-prowadzący poruszył kontrowersyjną sprawę zadania pn. Przebudowa skrzyżowania ul. 

Ćwiklińskiej, Heleny i Barbary – zadanie nie będzie  w tym roku realizowane z uwagi na 

unieważnienie przetargu z powodu braku oferentów przystępujących do przetargu na zadanie. 

Główną przyczyną tego stanu rzeczy okazała się zbyt niska kwota przeznaczona na zadanie – 

100 000 zł ( prawdopodobnie potrzeba ok. 130 000 zł). W związku z tym, że zadanie nie może 



być zrealizowane w tym roku, aby środki w wysokości 96 000 zł nie przepadły Prowadzący 

obrady – Zbigniew Kożuch zgłasza w imieniu zarządu poprawkę o następującej treści:  

§ 4. Zmniejsza się wysokość środków o kwotę 96 000 zł  na zadaniu przyjętym uchwałami Nr 

XI/130/2015 Rady Dzielnicy XII  z dnia 30 lipca 2015 oraz XIV/167/2015 z dnia 20  

października 2015 r. do kwoty jak w tabeli poniżej w następujący sposób: 

z: 

Ł) POZOSTAŁE WYNIKAJACE Z ZAPISÓW 

STATUTÓW 

 

kwota 
Jednostka 

realizująca 

a) Przebudowa skrzyżowania ul. Ćwiklińskiej, Heleny i Barbary 

–kontynuacja opracowania projektu i realizacja (zadanie 

wieloletnie 2015-2016) 

 

24 000 zł ZIKiT  

 a kwotę zmniejszaną  96 000 zł przeznacza się na 

1. 

A) PRACE REMONTOWE: SZKÓŁ PODSTAWOWYCH, 

GIMNAZJÓW, PRZEDSZKOLI ORAZ ŻŁOBKÓW  
kwota 

Jednostka 

realizująca 

  

ZSO nr 12- odwodnienie budynku 
40 000 zł  ZSO nr 12  

Szkoła Podstawowa nr 117- remont oraz zakupy wg wskazań 
     14 000 zł SP 117 

2. 

I) DZIELNICOWY PROGRAM  WSPIERANIA 

DZIAŁALNOŚCI  MIEJSKICH PLACÓWEK: 

OŚWIATY, KULTURY, SPORTU, POMOCY 

SPOŁECZNEJ I ZDROWIA  

kwota 
Jednostka 

realizująca 

Przedszkole Samorządowe  nr 150- zakupy na potrzeby kuchni 9 000 zł ZEO  

    

Przedszkole Samorządowe nr 176- wykonanie wentylacji 
9 000 zł ZEO 

MDK im. K.I. Gałczyńskiego- dofinansowanie działalności 

statutowej 
15 000 zł  

MDK im. K.I. 

Gałczyńskiego 

Przedszkole Samorządowe nr 135- zakupy na potrzeby kuchni 
9 000 zł 

Przedszkole nr 

135 

Kwota pozostała na zadaniu pn.  „Przebudowa skrzyżowania ul. Ćwiklińskiej, Heleny i Barbary 

–kontynuacja opracowania projektu i realizacja (zadanie wieloletnie 2015-2016)” wynosi 

24 000 zł i zabezpiecza środki na opracowanie projektu. 

-Przewodniczący wyjaśnia, że w tym momencie nie da się przesunąć tych środków na inne 

zadania, jednostki samobilansujące się są w stanie wydać pieniądze, które otrzymają na 

początku grudnia, część zadań została uzgodniona z Dyrekcją ZEO. 

Prowadzący obrady zwrócił się do Radnej Miasta Krakowa P. Grażyny Fijałkowskiej z prośbą, 

aby te zadania na sesji rady Miasta Krakowa zostały przesunięte w 1 czytaniu. 

- pan A. Józefczyk zwrócił się do Przewodniczącego o wyjaśnienie przyczyn nie zrealizowania 

zadania pn. Przebudowa skrzyżowania ul. Ćwiklińskiej, Heleny i Barbary – zapytał kto w tej 

sytuacji sfinansuje zadanie. 

-Przewodniczący odpowiedział, że w najbliższym czasie odbędzie się Rada BO, na której 

postara się wyjaśnić cała sprawę. 



-Prowadzący poddaje poprawkę pod głosowanie: 

Za 20 głosów, przeciwko 0 głosów, wstrzymujących się 0 głosów 

Poprawka został przyjęta jednogłośnie 

-Prowadzący obrady Zbigniew Kożuch zgłasza kolejna poprawkę o następującej treści: 

§ 5. Zmienia się zakres rzeczowy zadań przyjętych uchwałą Nr XXVI/326/2016 Rady 

Dzielnicy XII  z dnia 27 września 2016 r. w następujący sposób: 

z: 

I) DZIELNICOWY PROGRAM  WSPIERANIA 

DZIAŁALNOŚCI  MIEJSKICH PLACÓWEK: 

OŚWIATY, KULTURY, SPORTU, POMOCY 

SPOŁECZNEJ I ZDROWIA  

kwota 
Jednostka 

realizująca 

1.Przedszkole nr 36- modernizacja ogrodu 6 000 zł ZEO                

2. Przedszkole nr 176- modernizacja ogrodu 
5 000 zł ZEO 

3.Przedszkole Samorządowe nr 180- modernizacja ogrodu 
11 000 zł  ZEO 

na   

I) DZIELNICOWY PROGRAM  WSPIERANIA 

DZIAŁALNOŚCI  MIEJSKICH PLACÓWEK: 

OŚWIATY, KULTURY, SPORTU, POMOCY 

SPOŁECZNEJ I ZDROWIA  

kwota 
Jednostka 

realizująca 

1. Przedszkole nr 36- zakup zabawek do ogrodu 
6 000 zł 

 

P 36/ZEO              
 

2. Przedszkole nr 176- zakup zabawek do ogrodu 5 000 zł P 176/ZEO  

3. Przedszkole Samorządowe nr 180- zakup urządzeń do 

ogrodu 
11 000 zł  P 180/ZEO  

 

Chodzi tutaj o zadania podjęte na ostatniej sesji konieczna jest zmiana zakresów zadań 

umożliwiająca ich realizacje. 

-Prowadzący poddaje poprawkę pod głosowanie: 

Za 19 głosów, przeciwko 0 głosów, wstrzymujących się 0 głosów 

Poprawka został przyjęta jednogłośnie 

Wobec braku dalszych uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały wraz z poprawkami  pod 

głosowanie, który Rada przyjęła stosunkiem głosów: 19 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę nr XXVII/337/2016  

z dnia 25 października  2016 r.  

Druk Nr 9 

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego w imieniu 

projektodawcy przedstawiła Przewodnicząca Komisji Zdrowia Pani Barbara Frączek. 

Wobec braku dalszych uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, 

który Rada przyjęła stosunkiem głosów: 20 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę nr XXVII/338/2016  

z dnia 25 października  2016 r.  

Druk Nr 10 

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego w imieniu 

projektodawcy przedstawiła Przewodnicząca Komisji Zdrowia Pani Barbara Frączek. 

Wobec braku dalszych uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, 

który Rada przyjęła stosunkiem głosów: 18 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  



-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę nr XXVII/339/2016  

z dnia 25 października  2016 r.  

 

Druk Nr 11 

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego w imieniu 

projektodawcy przedstawiła Przewodnicząca Komisji Zdrowia Pani Barbara Frączek. 

Wobec braku dalszych uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada 

przyjęła stosunkiem głosów: 19 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę nr XXVII/340/2016  

z dnia 25 października  2016 r.  

 

Druk Nr 12 

Projekt uchwały w sprawie: wprowadzenia zadania pn. Modernizacja ulic: Półłanki, 

Kosocickiej, Jerzmanowskiego i Wlotowej do budżetu Miasta Krakowa przedstawił w imieniu 

zarządu Pan Zbigniew Kożuch- Przewodniczący, który w formie autopoprawki dopisuje do 

modernizacji ulice: Wlotową i Jerzmanowskiego. 

W dyskusji nad projektem uchwały głos zabierali: p/. T. Lis, p. J. Zadwórny, p. Z. Kożuch 

Wobec braku dalszych uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada 

przyjęła stosunkiem głosów: 19 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę nr XXVII/341/2016  

z dnia 25 października  2016 r.  

Ad.5. Wolne wnioski  

-Pani Barbara Leśniak jest poruszona tym, że nie została poinformowana, czy też zaproszona 

jako Przewodnicząca Komisji Edukacji na posiedzenie komisji Edukacji Rady Miasta 

Krakowa, na którym były zatwierdzane zmiany siatki szkół. 

-prowadzący odpowiedział, że dopóki nie ma unormowań Sejmu w  temacie reformy 

oświatowej, to wszystko to są w jakim sensie przymiarki do tych zmian. 

-pan Rafał Buchelt w imieniu zarządu poprosił przewodniczących komisji, aby  nie 

organizowali wszystkich komisji w środę przed sesją, z uwagi na to, że natłok spraw paraliżuje 

pracę komisji, ponadto uniemożliwia czy też utrudnia pracę nad przygotowaniem porządku 

obrad przez osobę za to odpowiedzialną, w terminie wynikającym ze Statutu Dzielnicy XII. 

Poprosił, aby od przyszłego miesiąca zmienić harmonogram komisji. 

Ad.6  Ogłoszenia i komunikaty 

Przewodniczący zespołów problemowych ustalili terminy posiedzeń komisji: 

Komisja Infrastruktury  16.11.. godz. 17:15 

Komisja Edukacji- 16.11.2016 godz. 16:30 

Komisja Ochrony Środowiska- 16.11.2016 godz. 18:00 

Komisja ds. redagowania gazety– 03.11. o godz. 16:00. 

9 .11.2016  o godz. 19:00 w sanktuarium najświętszej Rodziny odbędzie się koncert pt. „ Dokąd 

idziesz człowieku” 

 

Ad 7. Zakończenie sesji. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Prowadzący zamyka sesję Rady słowami „Zamykam obrady 

XXVII sesji Rady Dzielnicy XII w dniu 25 października 2016 r.  o godz. 19:35 

 

Protokołowała:                                                                     Prowadzący obrady: 

Małgorzata Synowiec                    Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XII 

 

                        Zbigniew Kożuch  


